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Protokół nr 67.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 21 marca 2024 r. 
 

Obrady rozpoczęto 21 marca 2024 r. o godz. 14.00 a zakończono  

o godz. 15:56 tego samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec otworzył LXVII sesję, informując  

o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych osób uczestniczących  

w sesji. 

Następnie stwierdził, że na podstawie potwierdzonego w systemie quorum i listy 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (nieobecny Marcin 

Strzelewicz i Ireneusz Koput), co wobec ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 

15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy 

obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Konrad Golec powitał wszystkich obecnych i zapytał, czy do 

przedłożonego porządku obrad ktoś wnosi uwagi. Żadnych wniosków nie zgłoszono, 

zatem Rada Gminy obradowała według następującego porządku: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr LXVI Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 22 lutego do 21 marca 2024 r. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i zabezpieczenia p.poż. na terenie gminy  

w 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r.; 

• w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030; 

• w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej; 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu; 

• w sprawie przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających 

w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; 

• uchylająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji przy udziale środków 

pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

• w sprawie usług opiekuńczych; 

• w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Przytoczna na rok 2024; 
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• zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024; 

• w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

inwestycyjnego położonego na wschód od miejscowości Chełmsko. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołu sesji Rady Gminy 

Przytoczna nr LXVI nie zgłoszono żadnych uwag, zatem uznaje się protokół za 

przyjęty. 

Dalsze prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mirosław 

Romanowski. 

 

Ad 2.  

 Sprawozdanie z działalności w okresie od 22 lutego do 21 marca 2024 r. 

przedstawił Wójt Bartłomiej Kucharyk – załącznik nr 2 do protokołu.  Pytań do 

sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Mirosław Romanowski Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego, 

3) Piotr Okińczyc Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec poinformował o sprawach  

i korespondencji, która wpłynęła do biura. Biuro Rady w okresie międzysesyjnym: 

• zawiadomienie o posiedzeniu Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze w sprawie postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały 

nr LXVI.420.2024 z dnia 22.02.2024 r. w sprawie zasad udzielania dotacji przy 

udziale środków pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

• petycja w sprawie rozbudowy drogi gminnej ul. Górna w m. Przytoczna etap II 

– zachodzi konieczność uzupełnienia petycji; 

• pismo w sprawie zamiany działek – członkowie Komisji Finansów 

zaproponowali bezpośrednie spotkanie z wnioskodawcą; 

• informacja Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego o możliwości odbywania sesji 

rady gminy w kwietniu 2024 r.; 

• wniosek o niezwoływanie sesji uroczystej. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy dołączył się do życzeń z okazji Dnia 

Sołtysa. Podziękował za zaproszenie na Dnia Kobiet. Pogratulował organizatorom 

KAZIUKOW oraz  spotkania „Kobiety dla Kobiet”. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk odniósł się do przedstawionej petycji informując, że 

przetarg ogłoszono na I etap, a nie na II. 
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Ad 5.  

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy przedstawił Zastępca 

Komendanta Powiatowego Policji Krzysztof Staszewski – prezentacja w załączeniu do 

protokołu (załącznik nr 3). 

Następnie głos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec – statystyki spadają ogólnie. 

Funkcjonuje u nas posterunek i w sąsiedniej gminie Pszczew również, czy to, że u nas 

jest więcej zdarzeń wynika z przebiegu drogi krajowej nr 24, czy składają się na to inne 

elementy? 

Komendant Krzysztof Staszewski – przebieg drogi przyczynia się. Porównując 

to do Pszczewa to głównym kryterium jest zaludnienie. Tam, gdzie jest większe 

zaludnienie przestępczość jest wyższa. Posterunek Policji w Przytocznej funkcjonuje 

bardzo dobrze, a z nowym Komendantem będzie jeszcze lepiej. Będąc przy głosie 

podziękował za samochód dla  policji. 

 

Następnie Wójt Bartłomiej Kucharyk przedstawił informację na temat 

zabezpieczenia p.poż w gminie. W dyskusji głos zabrali:  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski – nasze jednostki 

OSP wzbogacają się o sprzęt, ale kończą się  możliwości przechowywania. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – chcieliśmy budować nowy obiekt, ale znaleźliśmy 

gotowy budynek na sprzedaż i pracujemy nad tym. 

Radna Żaneta Wrona – dziękuję za samochód dla OSP Nowa Niedrzwica. 

Pytanie – kiedy nastąpi rozbudowa remizy w Nowej Niedrzwicy? Każda jednostka jest 

wspierana przez sołtysów i radę sołecką. Dziękuję moim druhom za to, że są. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – pracujemy nad tym bardzo mocno. Dziękuję 

właścicielom budynku w Nowej Niedrzwicy, którzy użyczają swoje nieruchomości 

bezpłatnie od lat. Staramy się pozyskać nieruchomość w Nowej Niedrzwicy i w 

przeciągu miesiąca jest to realne i rozpoczniemy koncepcję. Jeszcze tego roku będzie 

można wprowadzić wóz. 

Na tym temat wyczerpano. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przekazał dalsze prowadzenie obrad 

Przewodniczącemu , który zarządził 10 minut przerwy. Obrady wznowił o godz. 14:41. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

Wójta autopoprawki. 

W związku brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 
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Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.431.2024 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2024-

2030 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając 

autopoprawki w imieniu Wójta. W związku z brakiem pytań i uwag do projektu 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.432.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, a  Skarbnik Joanna 

Matuszewska zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. W związku  

z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.433.2024 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Konrad Golec 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.434.2024 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

5) w sprawie przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających w 

dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Konrad Golec poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.435.2024 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

6) uchylająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji przy udziale 

środków pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Joanna Matuszewska, W związku z brakiem 

pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.436.2024 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

7) w sprawie usług opiekuńczych 

Przewodniczący Rady Gminy zabrał głos w sprawie projektu uchwały – myślę, że 

projekt jest również na kanwie takiej krótkiej rozmowy i dyskusji w listopadzie, kiedy 

weszła ustawa związana ze świadczeniem usług sąsiedzkich. Ja bardzo się cieszę 

osobiście, że Pani Zastępca tak rzetelnie swoje zobowiązania i obietnicy się 

wywiązała, bo w styczniu z nią rozmawiałem na ten temat. Obiecała, że będzie na 

pewno, przyjrzy się temu, spróbuje w najbliższych miesiącach przygotować projekt 

uchwały, którą Państwo będziecie procedować dzisiaj i podejmiecie decyzję, dlatego, 

że nasi seniorzy są żywo zainteresowani tym tematem. 

Zastępca Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alicja Majewska-

Cyranik omówiła projekt uchwały, zgłaszając autopoprawkę. 
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Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Konrad Golec 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.437.2024 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

8) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Przytoczna na rok 2024 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Konrad Golec 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.438.2024 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2024 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Konrad Golec poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Krystian Gabryelski (ZA), Beata Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), 

Golec Konrad (ZA), Ireneusz Koput (NIEOBECNI), Maria Kuberska (ZA), Waldemar 

Maciąg (ZA), Sylwester Mędryk (ZA), Piotr Okińczyc (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Marcin Strzelewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Sławomira Trojanek (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXVII.440.2024 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

10) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru inwestycyjnego położonego na wschód od miejscowości Chełmsko  
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Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec przypomniał, że projekt mieliśmy już na 

poprzedniej sesji, ale nie było możliwości przedyskutowania go z planistą. Obszar 

planu to obszar ok 140 ha przy drodze ekspresowej S3. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Zbigniew Klusek – pytanie do Pani Skarbnik, jeżeli by powstała fotowoltaika 

na tych 50 ha, co tam ma powstać, to my te wszystkie podatki, zyski otrzymamy w roku 

2027 tak? To jest kwota 1 mln zł? Dobrze to odczytałem? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – Szanowni Państwo, sporządzenie tego planu 

miejscowego było o tyle skomplikowane, że wcześniej zostały tam wydane warunki 

zabudowy. W związku z powyższym dopuściliśmy też, mimo tego, że pamiętacie 

Państwo uchwałę nad studium, kiedy procedowaliśmy dopuściliśmy w planie 

miejscowym, żebyśmy się nie narazili na procesy odszkodowawcze. Plan miejscowy 

był szeroko omawiany przez planistę, co tam będzie można robić. Dopuszczamy dwie 

funkcje. No nie chcemy nic robić wbrew właścicielom gruntów więc wsłuchaliśmy się 

w głos mieszkańców, właścicieli gruntów, uwagi też zostały zgłoszone i uwzględnione. 

W związku z powyższym trudno powiedzieć na jakim obszarze to powstanie. Jeśli 

chodzi o podatki naliczane są one w następnym roku kalendarzowym, po 

wybudowaniu inwestycji, czyli jeśli inwestycja powstanie w roku 2025 w lutym, no to 

podatek się nalicza od 1 stycznia 2026 r. Trudno mi powiedzieć jakie to będą kwoty, 

jakie to będą wartości tych inwestycji itd. Tutaj nie można odpowiedzieć jednoznacznie 

na to pytanie, odpowiadam tylko, jak to wygląda formalnie i proceduralnie, a czy 

powstaną, trudno powiedzieć. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec – o prognozie finansowej też 

rozmawialiśmy podczas Komisji Finansów na ten temat, chociażby koszty związane  

z infrastrukturą po stronie gminy wykonaniem dróg i to w sytuacji, kiedy znalazłby się 

chętny przedsiębiorca, który chciałby już rozpocząć budowę, rozbudowę swojej 

działalności. Ale są też koszty związane z wykupem gruntów, ale myślę, że 

szczegółowo omówił to nam planista, przedstawił tutaj sposoby rozwiązania 

możliwości zamiany również niektórych z tych gruntów bez ponoszenia dodatkowych 

kosztów. Pytania i wątpliwości z tym związane zostały szczegółowo wyjaśnione. 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Konrad Golec 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Ad 7. 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec poinformował 

o dokonaniu analizy i przesłaniu do Urzędu Skarbowego oświadczeń majątkowych 

złożonych na dwa miesiące przed końcem kadencji. Dodał, że trwają przygotowania 

do sesji uroczystej, zaplanowanej na dzień 27.04.2024 r.  

Zastępca Wójta Anna Sawka przekazała informację na temat Gminnego 

Programu Rewitalizacji. Na tym temat wyczerpano. 

Ad 8. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Konrad Golec zakończył obrady. 

                                             Przewodniczący Rady Gminy 

 

                         ……………………………… 

                                        Konrad Golec 

Protokołowała: insp. Anna Woźna  
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Załączniki: 

1) lista obecności; 

2) sprawozdanie wójta z działalności w okresie od 22 lutego do 21 marca 2024 r.; 

3) Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy; 

4) uchwała LXVII.431.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

5) uchwała LXVII.432.2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przytocznej na lata 2024-2030; 

6) uchwała LXVII.433.2024 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej; 

7) uchwała LXVII.434.2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Międzyrzeckiemu; 

8) uchwała LXVII.435.2024 w sprawie przyjęcia dotacji ze środków finansowych 

pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze; 

9) uchwała LXVII.436.2024 uchylająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji przy 

udziale środków pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

10) uchwała LXVII.437.2024 w sprawie usług opiekuńczych; 

11) uchwała LXVII.438.2024 w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Przytoczna na rok 2024; 

12) uchwała LXVII.439.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2024; 

13) uchwała LXVII.440.2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru inwestycyjnego położonego na wschód od miejscowości 

Chełmsko. 

 

 


